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OR.0022.23.2024 

 

 

Protokół Nr 23/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 20 września 2024 r. 

 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski – Członek Zarządu 

Krzysztof Szalkowski – Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu 

oraz 

Sławomir Pawłowski – Dyrektor ZS nr 1 w Rypinie 

Henryk Jan Kiełkowski – Dyrektor ZS nr 2 w Rypinie 

Karolina Trzcińska – Dyrektor ZS nr 3 w Rypinie 

Jarosław Tomkowski – Dyrektor ZS nr 5 w Rypinie 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie:  

a) przyjęcie porządku obrad,  

b) przyjęcie protokołu.  

2. Sprawy bieżące. 

3. Prośby i wnioski mieszkańców. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1  

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8:30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta Rypiński 

Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego posiedzenia 

Zarządu nr 22/2024 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu zaproszono Dyrektorów Zespołów Szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Rypiński w celu omówienia sytuacji występujących na 

terenach szkół oraz temat braku chęci korzystania z Rypińskiego Centrum Sportu przez uczniów 

w ramach zajęć wychowania fizycznego i w jaki sposób można to egzekwować. Zrozumiałe jest, 

iż wśród młodych uczniów występują różnego rodzaju problemy, natomiast oczekiwania jako 

organu prowadzącego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu są takie, aby Dyrektorzy podjęli 
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działania mające na celu jak najszybsze zaangażowanie młodzieży do korzystania z RCS w 

ramach zajęć wychowania fizycznego. Poproszono aby po pierwszym półroczu złożyć pisemne 

sprawozdanie ilu uczniów uczestniczyło w zajęciach na basenie. Zarząd Powiatu wyraża chęć 

pomocy, natomiast nie będzie ingerował w pracę oraz inne działania dyrekcji. Omówiono 

również kwestie spraw bieżących w szkołach dotyczące problemów korzystania przez uczniów 

szkół z różnego rodzaju używek. 

 

 

Ad. 3 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców: 

 Informacja Pana Andrzeja Płonki Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich, 

wychodząc naprzeciw oczekiwaniom powiatów i miast, które chciałyby udzielić wsparcia 

finansowego poszkodowanym samorządom, w załączeniu przesłane zostały wzory uchwał Rady 

Powiatu/Miasta dotyczące udzielenia pomocy finansowej dla wybranej jednostki samorządu 

terytorialnego na usuwanie skutków powodzi.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. informacją. Powiat Rypiński zorganizował zbiórkę żywności 

oraz materiałów, a następnie transport z Powiatu Rypińskiego do punktu w Kłodzku. 

 

 Informacja Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego Piotra Całbeckiego o 

rozpoczęciu naboru radnych do prac w kolejnej kadencji Europejskiego Korpusu Radnych Gmin 

i Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Marszałek jednocześnie prosi o 

oddelegowanie radnego z jednostki do udziału w pracach. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. informacją. 

 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie zwraca się z prośbą o 

dofinansowanie wypoczynku poza miejscem zamieszkania dzieciom przebywającym w 

rodzinach zastępczych. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył ww. pismo. 

 

 Pismo Pana Rafała Zglinickiego Radnego Rady Powiatu w Rypinie, w imieniu 

mieszkańców wsi Borzymin i Nadróż oraz kilka miejscowości o przeznaczenie środków 

finansowych na dokumentację i wykonanie budowy drogi gruntowej położonej na terenie Gminy 

Brzuze łączącej Borzymin z Nadrożem na odcinku około 650 m z wykonaniem nawierzchni 

asfaltowej oraz na wykonanie remontu i modernizacji z nową nawierzchnią drogi Głowińsk-

Borzymin na odcinku około 1 km. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. pismem oraz ustalił, iż zostanie ono rozpatrzone w ramach 

terminów związanych z pracami nad budżetem na rok 2025. 

 

Pismo Pana Henryka Kiełkowskiego Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 w Rypinie z korektą 

zapotrzebowania na wykonanie zadania wymienionego w budżecie na rok 2025. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. pismem oraz ustalił, iż zostanie ono rozpatrzone w ramach 

terminów związanych z pracami nad budżetem na rok 2025. 
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Pismo Pani Karoliny Trzcińskiej Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 w Rypinie z prośbą o 

uwzględnienie podczas prac nad budżetem na rok 2025 następujących potrzeb remontowych i 

inwestycyjnych. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. pismem oraz ustalił, iż zostanie ono rozpatrzone w ramach 

terminów związanych z pracami nad budżetem na rok 2025. 

 

Ad. 4 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 9:50 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu 20 września 

2024r. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Starosta Rypiński 

             

                  Jarosław Sochacki  

 

Protokołowała na podstawie nagrania: 

Magdalena Smólczyńska 


